

中华传统文化体验

The experience of Chinese traditional culture

今天，又是文化课程体验的一天。同学们学习了民歌和碑帖，非常开心。

Today, the campers learnt folk song and inscription rubbing and felt very happy.

民歌



第一节课，是民歌的体验。何丹玉、回晓宇、姜敏、孙美理在老师讲解的时候拿笔记下自己不会的读音，非常认真。接着分组练习，最后营员们进行了非常好的展示。

The first class was learning to sing Chinese folk song. Vanessa Sickmon, Katherine Hui, Jessie Jiang and Meilinda Sun wrote down the pronunciation they didn't know before when the teacher taught. They learnt carefully. Then they practiced in groups. Finally, the campers showed an excellent performance.

第二节课营员们学习了怎么制作碑帖，老师介绍了碑帖的历史及价值，使营员们对中华传统文化有了更深刻的了解。

In the second class, campers learnt how to make inscription rubbing. The teacher introduced the history and the value about inscription rubbing. It made campers learn more about Chinese traditional culture.

碑帖



京剧讲座 Beijing Opera

京剧，曾称平剧，是中国五大戏曲剧种之一，是中国国粹。作为北京的访客与文化寻根双重身份的学员们来说，京剧的讲解绝对是最为期待与重视的。



Beijing Opera, used to be called "Ping Opera", is the one of the five top opera in China. It's the quintessence of Chinese culture. Playing the role of visitor in Beijing and the explorer of Chinese culture, campers have respected this speech for a long time.



Feelings

“每一节课都很有意义，我学到了很多。”

“从来没有上过这么多好玩的课，非常希望以后还有机会能学习。”

“京剧的讲座很好”

"Every lesson I've had is meaningful. I've learned a lot."

"I've never had a class like these. It's awesome!"

"The speech of Beijing Opera is great."

